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 Zápisnica  

zo 6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Horné Obdokovce,  

konaného dňa 4. decembra 2015 
___________________________________________________________________________ 

 

Prítomní:       Starostka obce - MVDr. Jana Martonková 

Poslanci: Marián Beneš, Ľubica Balajková, Stanislav Grznárik, , Eva 

Kováčiková, Gabriela Macháčová, Jozef Sedlár, Alena Sopková,  

Ing. Rastislav Velič 

 

Neprítomný:  Ladislav Kolmokov  

 

Ďalší prítomní: podľa prezenčnej listiny 

       

PROGRAM: 

 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Rozpočet výdavkov a príjmov 2016-2018 

4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou  

5. Návrh dodatku č. 2 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

6. Smernica verejného obstarávania 

7. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na rok 2016 

8. Organizačné záležitosti 

9. Návrh na uznesenie 

10. Ukončenie 

 

Starostka navrhla hlasovanie o prijatí programu. 

P. Beneš navrhol aby sa z programu vynechal bod č. 3 – rozpočet výdavkov a príjmov 2016-

2018, nakoľko nebol podrobne prerokovaný v SEK.   

P. Macháčová sa vyjadrila, že bola na zasadnutí komisie na ktorom sa rozpočet prejednával.  

Ing. Gerhátová vysvetlila návrh rozpočtu a dodala písomne materiály ohľadom dotácií a 

podrobnejšie informácie o rozpočte.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za pôvodný návrh programu o rozpočte  výdavkov 

a príjmov na rok 2016.    

  

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Kováčiková, p. Macháčová, p. Sopková, Ing. Velič 

PROTI: p. Beneš 

ZDRŽAL SA: p. Grznárik, p. Sedlár 

 

Poslanci schválili, aby sa rozpočet prerokoval na dnešnom zasadnutí v zmysle predloženého 

programu.    

 

K bodu 1. Otvorenie 

Šieste zasadnutie OZ  otvorila a viedla starostka obce MVDr. Jana Martonková. Privítala 

všetkých prítomných. Ospravedlnený poslanec: p. Kolmokov. 

Starostka konštatovala, že počet prítomných poslancov je 8 a OZ je uznášania schopné. 

 

Starostka obce navrhla za overovateľov zápisnice poslancov: p. Beneša a p.  Kováčikovú.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých overovateľov poslanci jednohlasne schválili.  

 

Za členov návrhovej komisie navrhla starostka obce: p. Balajkovú, p. Macháčová a p. Grznárik 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA:  

 

Navrhnutých členov návrhovej komisie poslanci jednohlasne schválili.  

Za zapisovateľku starostka určila Ing. Moniku Lacikovú.  

 

K bodu 2. Kontrola plnenia uznesení  

Starostka  vyzvala hlavného kontrolóra obce Ing. Pozdecha, aby predniesol správu o kontrole 

plnenia uznesení z 5. verejného rokovania OZ. Správa je priložená k zápisnici a berie sa na 

vedomie.   

 

K bodu 3. Rozpočet výdavkov a príjmov 2016-2018 

Starostka informovala, že návrh bol zverejnený a predložený poslancom. Prišiel návrh od 

poslankyne p. Balajkovej, na zapracovanie do položky kultúra na vystúpenie  hud. skupín 

Kysucký prameň a Žochári v sume 2000,- eur.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať. Kto súhlasí so zapracovaním aby sa do rozpočtu zahrnula 

suma 2.000,- eur do položky – kultúra.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Grznárik, p. Kováčiková, p. Macháčová, Ing. Velič, p. Sedlár, p. 

Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Poslanci schválili návrh rozpočtu s tým, aby sa zapracovalo do položky kultúry suma 2.000,- eur. 

 

Starostka skonštatovala, že ak nie sú už iné pripomienky, požiadala o vyjadrenie k rozpočtu 

Sociálno-ekonomickú komisiu (ďalej len SEK).   

P. Kováčiková informovala, že na zasadnutí SEK sa hovorilo o rozpočte, o škole, o príspevku na 

financovanie školy.  

P. Beneš mal pripomienku k tomu, že o rozpočte sa nerokovalo samostatne.  

Starostka vyzvala ekonómku Ing. Gerhátovú informovať o návrhu rozpočtu.   

 

Návrh rozpočtu je priložený k zápisnici.  

 

Ing. Gerhátová predniesla návrh rozpočtu, aké boli požiadavky na jednotlivé dotácie aj 

informovala o tom, že je v rozpočte už zapracovaný návrh p. Balajkovej, t.j. 2.000,- eur na 
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kultúru. Rozpočet sa snažíme naplánovať reálne. Navýšili sme do rozpočtu financie na 

opatrovateľskú službu, pretože v obci je viac opatrovaných a je povinnosťou obce zabezpečiť 

opatrovateľskú službu.  

Bola predložená tabuľka koľko je požiadavka na jednotlivé dotácie. Dotácie boli zapracované do 

návrhu rozpočtu nasledovne: návrh dotácie DHZ 2000,- eur, OTJ – 15.000,- Senior – 9.000,-eur, 

príspevok pre Rozvoj sa navýšil na 900,- eur. Dotácie boli prerokované a môžu sa zapracovať 

podľa návrhu SEK.  

P. Beneš mal pripomienku k položke v časti výdavkov kde sú osobné príplatky, že je navýšené  

o 19.000,- eur.  

Ing. Gerhátová k tomu dodala, že je tam zmena kvôli presunu odmien na tarifné platy. Tarifné 

platy sa zvyšovali v zmysle zákonných postupov o 2,5 %. Je tam zahrnuté odchodné do 

dôchodku.   

P. Beneš sa informoval na položku špeciálne služby navýšenie o 1.000,- eur.  

Ing. Gerhátová mu odpovedala, že zo zákona nám pribudla pracovná zdravotná služba, ktorá je 

tam zahrnutá.  

P. Beneš sa ďalej informoval na položku „manažment kontroly“, ktorý je navýšený oproti 

minulému roku o cca 30.000,- eur, pýtal sa, že prečo.  

Ing. Gerhátová mu odpovedala, že v tejto položke je zahrnutá celá činnosť obce.  

 

K bodu 4. Schválenie dotácií a príspevkov poskytovaných obcou 

Starostka vyzvala SEK aby sa vyjadrili k návrhu dotácií .  

Všetky žiadosti o dotáciu a príspevok sú prílohou zápisnice.  

SEK navrhli dotácie nasledovne:  

DHZ – 2.000,- eur, OTJ 14.000,- eur, Senior – 10.000,- eur a ROZVOJ – 900,- eur.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za navrhnutú dotáciu pre DHZ v sume 2.000,- eur 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili dotáciu pre DHZ v sume 2.000,- eur.  

 

Návrh SEK dotáciu pre OTJ je v sume 14.000,- eur.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu pre OTJ.  

P. Beneš mal pripomienku. Informoval, že žiadosť OTJ o dotáciu bola v sume 18.000,- eur, SEK 

navrhla 14.000,- eur. V minulosti bola väčšina proti tomu aby sa dávali financie na futbal. Po 

určitom zvážení dodal, že zástancovia futbalu hovoria o tom, ako nám futbal robí reklamu. Idú 

na futbal nemalé peniaze od obce aj od hlavného sponzora. Ak teda futbal obci pomáha, či by sa 

nemohol hlavný sponzor k tomu vyjadriť a dať prísľub, keď obec pomôže futbalu, či by aj 

hlavný sponzor mohol pomôcť obci.  

Poslanec Ing. Velič dodal, že ak sa bavíme o futbale, to jediné reprezentuje obec. Ak chceme 

obec rozvíjať, každá obec potrebuje PR. Futbal je jedna z ciest, ktorý by mohol prilákať ľudí 

a tak rozvíjať obec vo forme nových stavebných parciel. Obec prispieva symbolicky a je to 

štvrtina z tých výdavkov, ktoré reálne má futbal. Dal prísľub, že pokiaľ bude možnosť pomôcť 

obci aj inak, ako cez futbal, tak pomôže.  

Starostka dodala, že s Ing. Veličom spolupracujeme.   

Ing. Pozdech dodal, že už teraz je dotácia navýšená o 2.000,- eur oproti minulému roku.  

Ing. Velič dodal, že dorast postúpil, deti sa vrátili k futbalu a sú tam vyššie finančné náklady. 
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MVDr. Martonka informoval, že obdokovská rodáčka Dominika Koleničková hrá za slovenskú 

reprezentáciu ženy.   

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK, dotácia OTJ v sume 14.000,- eur.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Kováčiková, p. Sopková 

PROTI: p. Beneš, p. Grznárik, p. Sedlár, Ing. Velič 

ZDRŽAL SA: p. Balajková, p. Macháčová 

 

Návrh SEK, dotácia OTJ v sume 14.000,- eur nebol schválený. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotácia OTJ v sume 15.000,- eur. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková p. Beneš, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár, Ing. Velič  

PROTI: p. Kováčiková, p. Sopková 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci schválili pre OTJ dotáciu v sume 15.000,- eur.  

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za dotáciu pre Senior v sume 10.000,- eur. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci schválili pre Senior dotáciu v sume 10.000,- eur. 

 

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za príspevok pre príspevkovú organizáciu ROZVOJ 

v sume 900,- eur. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci schválili pre ROZVOJ príspevok v sume 900,- eur. 

 

K bodu  5. Návrh dodatku č. 2 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

Starostka informovala, že návrh dodatku bol zverejnený a poslancom predložený. Pojednáva 

o originálnych kompetenciách pre ZŠ s MŠ Horné Obdokovce.  

Návrh dodatku je priložený k zápisnici. Vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 
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PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Návrh dodatku č. 2 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 poslanci jednohlasne schválili.  

 

Starostka dodala, že sú doplnené všetky príjmy a výdavky do budúceho rozpočtu, môžeme 

pristúpiť k hlasovaniu rozpočtu so zapracovanými zmenami so schválenými dotáciami, 

s navýšením položky kultúry a návrhom dodatku.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: p. Balajková, p. Grznárik, p. Macháčová, p. Sedlár, Ing. Velič, p. Kováčiková,  

p. Sopková 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: p. Beneš 

 

Poslanci schválili rozpočet so zapracovanými zmenami na rok 2016.  

 

Návrh rozpočtu na rok 2017 a 2018 sa berie na vedomie.  

 

K bodu 6. Smernica verejného obstarávania (VO) 

Starostka informovala, že v zmysle nových zákonov obec je povinná prijať smernicu VO ako 

máme obstarávať zákazky. Dokument bol zverejnený a predložený poslancom. Neboli prijaté 

žiadne pripomienky. 

Ing. Pozdech dodal, že všetky články tejto smernice sa opierajú o príslušné zákony ako 

postupovať pri VO.  

Starostka vyzvala poslancov k hlasovaniu, či súhlasia s predloženým návrhom smernice 

verejného obstarávania č. 1/2016. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili smernicu verejného obstarávania č. 1/2016. 

 

K bodu 7. Návrh plánu práce hlavného kontrolóra obce, OZ a komisií na rok 2016 

Starostka informovala ohľadne práce hlavného kontrolóra, že budúci rok sa končí funkčné 

obdobie a bude treba vyhlásiť výberové konanie a vo februári zvoliť hlavného kontrolóra. Je 

potrebné začať už v januári.   

 

Informácia o ukončení funkčného obdobia hlavného kontrolóra do februára 2016 sa berie na 

vedomie.  

 

Ing. Pozdech predniesol návrh plánu práce a dodal, že to bude už pre nového hlavného 

kontrolóra. Plán práce je prílohou zápisnice.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predložený návrh plánu práce hl. kontrolóra na rok 

2016. 

 

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Plán práce hl. kontrolóra na rok 2016 poslanci jednohlasne schválili. 

 

Starostka oznámila, že do rokovania nebol predložený plán práce OZ a preto navrhla dať do 

uznesenia - ukladá sa poslancom OZ a predsedom komisií aby do najbližšieho zastupiteľstva, 

ktoré bude 11. 12. 2016 vypracovali plán práce na rok 2016. 

 

K bodu 8. Organizačné záležitosti  

Starostka informovala, že dnes sme prijali žiadosti od riaditeľky ZŠ s MŠ a sú doplnené do 

organizačných bodov. Vyzvala p. Kováčikovú za SEK, aby vyjadrila stanovisko ku žiadosti ZŠ 

s MŠ Horné Obdokovce. Žiadosti sú priložené k zápisnici.  

SEK doporučuje schváliť 3.500,- eur na dofinancovanie na mzdy a odvody za mesiac december 

pre originálne kompetencie.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za návrh SEK.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili dofinancovanie na mzdy a odvody v sume 3.500,- eur za mesiac 

december ako účelové prostriedky pre originálne kompetencie.  

 

 Mimoriadne odmeny zamestnancom MŠ, ŠKD a ŠJ – SEK (žiadosť je priložená 

k zápisnici) 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. P. Kováčiková predniesla za SEK návrh. 

Doporučujú schváliť žiadosť o mimoriadne odmeny pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ vo 

výške, ktorú poskytlo Ministerstvo školstva v prenesených kompetenciách pre 

pracovníkov ZŠ, t.j. 126,- eur na osobu.  

Ing. Gerhátová dodala, že ide o všetkých zamestnancov originálnych kompetencií. Je to 

na odmeny a odvody.   

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za odmeny v sume 126,- eur/osobu na mzdy 

a odvody pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili mimoriadne odmeny v sume 126,- eur/osobu na mzdy 

a odvody pre zamestnancov MŠ, ŠKD, ŠJ.  

 

 Žiadosť ZŠ s MŠ Horné Obdokovce o schválenie presunutia finančných prostriedkov 

v rámci originálnych kompetencií (žiadosť je priložená k zápisnici) 

Starostka predniesla žiadosť. 

Ing. Gerhátová žiadala, aby bola žiadosť upresnená. Schválenie presunutia finančných 

prostriedkov v rámci originálnych kompetencií, aby bolo v právomoci riaditeľky školy.  
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Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili presunutie finančných prostriedkov v rámci originálnych 

kompetencií do právomoci riaditeľky školy 

 

 Žiadosť o prenájom školského bytu – SEK (žiadosť je priložená v zápisnici). 

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková predniesla za SEK návrh. Doporučujú schváliť poslancom poskytnutie 

školského bytu do prenájmu na dobu 2 roky za podmienok určených v zmluve. Do 

zmluvy navrhujú zahrnúť podmienky – nájomca si na vlastné náklady zabezpečí 

samostatné merače energií, prístup k vykurovaciemu telesu je možný po konzultácii so 

školníkom. V prípade potreby použitia bytu pre zamestnanca ZŠ je nájomca povinný 

uvoľniť byt v pôvodnom stave do dvoch mesiacov od vyzvania. Všetky úpravy bytu je 

nájomca povinný konzultovať s prenajímateľom. Výška poplatku za nájomné je 150,- 

eur/mesiac bez energií. Nájom musí byť zaplatený za 2 mesiace vopred.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za žiadosť o prenájom školského bytu. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili prenájom školského bytu v zmysle návrhu SEK.  

 

 Uznesenie č. B 6 (Príspevok v sume 700,- eur rímskokatolíckej cirkvi na opravu 

strechy) – zrušenie – SEK  

Starostka žiada o zrušenie tohto uznesenia. V zmysle platnej legislatívy obec nesmie 

investovať finančné  prostriedky do cudzej nehnuteľnosti.  

Ing. Gerhátová dodala, že uznesenie je v rozpore so zákonom. Uznesenie nemôže byť 

prijaté v takom zmysle, v akom bolo prijaté.  

P. Kováčiková informovala, že oprava strechy sa zrealizovala už z vyzbieraných financií 

farníkov. SEK navrhuje, aby sa poskytla suma 700,- eur v prospech duchovného rozvoja 

občanov filiálky Obsolovce.  

Ing. Gerhátová k tomu dodala, že dotácia z rozpočtu obce musí byť na konkrétny účel, 

akciu. Je na to zverejnené VZN o dotáciach. Ak p. farár urobí kultúrnu akciu, môže byť 

na to poskytnutá dotácia.  

P. Kováčiková doplnila, že bude to na akciu Mikuláš.  

Starostka informovala, že musí sa podať nová žiadosť, ktorú je potrebné znovu 

prerokovať.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za zrušenie uznesenia č. B 6, ktoré nie je v súlade 

so súčasnou legislatívou.  

 

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili zrušenie uznesenie č. B 6 z 29. 09. 2015.  

 

 Žiadosť o predĺženie nájmu p. Mokrej – SEK  

Starostka vyzvala SEK o vyjadrenie. 

P. Kováčiková informovala, že žiadosť na zasadnutí SEK nebola prejednaná. 

Ing. Gerhátová dodala, že ide o žiadosť o predĺženie nájmu do 31. 12. 2016, ktorá bola 

predložená na predchádzajúcom zasadnutí OZ.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za predĺženie nájmu za podmienok určených 

v zmluve.  

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predĺženie nájmu p. Mokrej do 31. 12. 2016 za podmienok 

určených v zmluve.  

 

 Poukážka pre dôchodcov v hodnote 5,- €  v januári – SEK 

Starostka informovala, že každoročne sa poskytujú dôchodcom nad 62 rokov poukazy 

z rozpočtu obce. Tieto poukazy sú zahrnuté v rozpočte.   

P. Beneš dodal, že poukazy boli v hodnote 6,- eur.  

Návrh sa upravil na sumu 6,- eur.  

Starostka vyzvala poslancov hlasovať za poukazy pre dôchodcov nad 62 rokov v hodnote 

6,- eur . 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili poukazy pre dôchodcov nad 62 rokov v hodnote 6,- eur . 

 

 Informácia MVDr. Pípaša a žiadosť o sprístupnenie cesty pre zberné vozidlo a zimnú 

údržbu – KOVP 

Starostka informovala, že KOVP prerokovala podanie Okresného úradu Topoľčany na 

MVDr. Pípaša. Zo strany RVPS Topoľčany nedošlo k porušeniu zákona čo sa týka chovu 

zvierať. KOVP skonštatovala, že ide o narušenie susedských vzťahov, anonymne. Obec 

požiadala MVDr. Pípaša o sprístupnenie cesty počas harmonogramu vyvážania odpadu. 

Bolo prisľúbené od MVDr. Pípaša, že nám sprístupni cestu.  

Informácia sa berie na vedomie. 

 

 Správa o činnosti 

Starostka informovala, že správu za celý rok prednesie na ďalšom slávnostnom zasadnutí 

OZ. V skrate informovala, že sa dokončili chodníky na cintoríne, doriešilo sa tam 

odpadové hospodárstvo, vybudoval sa chodník aj so zábradlím v parku pri pomníku, 
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dokončilo sa osvetlenie pri ústavskej bytovke. Boli pripravené kultúrne podujatia. Čo sa 

týka činnosti obecného úradu – máme novú elektronizáciu samosprávy, dostali sme nové 

počítače v rámci európskej únie, ktoré budú prepojené so štátnou správou. Ide 

o elektronizáciu služieb pre občanom CISMA, RISSAM, REGOB, RA, IOM – 

integrované obslužné miesto, budeme poskytovať výpisy z registra trestov a listu 

vlastníctva.   

 

P. Beneš sa spýtal, či nebude diskusia. 

Starostka dodala, že ku každému bodu sme sa vyjadrili a vždy sa pýtala na pripomienky. 

V zmysle smerníc nie je zahrnutá diskusia v programe.  

 

P. Beneš mal pripomienku k predchádzajúcej zápisnici. Vyjadril sa, že sú tam zapísané 

veci zavádzajúce, klamlivé a nie všetko je zahrnuté. 

Starostka informovala, že zápisnica bola prekontrolovaná overovateľmi, ktorí ju schválili 

svojim podpisom, bola zverejnená a nikto nemal žiadne pripomienky.  

P. Beneš pripomenul, že keď vystupoval Ing. Kralovič ohľadne projektu výstavby, mal 

on aj Ing. Pozdech pripomienku ku kanalizácii a tieto pripomienky neboli v zápisnici 

spomenuté.  

Ing. Pozdech podotkol, že Ing. Kralovič sa vyjadril k ich pripomienkam a vysvetlil 

riešenie daných problémov.  

Starostka odpovedala, že p. Kralovič vysvetlil situáciu o tom, že kanalizácia sa nedá 

urobiť. 

P. Beneš povedal, že sa kanalizácia nedá riešiť v tomto období, ale treba s ňou rátať do 

budúcna. Ohľadne rokovania projektu oddychovej zóny boli spomenuté tri návrhy, ktoré 

taktiež neboli zapísané v zápisnici. 

Starostka v predchádzajúcom OZ vysvetlila, prečo sa nemôže oddychová zóna podľa 

tejto projektovej dokumentácie realizovať na inom mieste.  V prípade, že poslanec chce 

mať konkrétny návrh zapísaný v zápisnici, nech to predloží ako návrh a nie ako diskusný 

príspevok, s požiadavkou o zapísanie.  

P. Beneš dodal, že aj ústny návrh je návrh, ktorý podával podľa rokovacieho poriadku.  

Zápisnica nie je zapisovaná od slova do slova, zachytáva základné fakty o ktorých sa 

jedná. 

P. Beneš povedal, že má byť vecne napísané, čo je povedané. 

P. Macháčová dodala, že vecne napísané to bolo.  

Starostka dodala, že môže poskytnúť návrh, ktorý napísala Ing. Laciková od slova do 

slova, ktorý som skrátila. Nie je možné napísať zápisnicu ako beletriu.  

P. Beneš odpovedal, že vyškrtlo sa tam čo nepasuje a vidí v tom istú cenzúru.  

Starostka zdôraznila, že overovateľ je teraz  p. Beneš a môže povedať svoje pripomienky 

k zápisnici hneď pri overovaní.  

P. Beneš mal pripomienku aj k tomu, že na web stránke nie je rokovací poriadok.  

Starostka odpovedala, že rokovací poriadok bol na web stránke. Mgr. Stanislav Ďurina je 

správcom našej web stránky a upozornili sme ho na to.  

P. Beneš pripomienkoval, aby boli k zápisnici aj prílohy zverejnené na web stránke.  

Starostka odpovedala, že prílohy k zápisnici sú k nahliadnutiu na obecnom úrade 

a navrhuje aktualizovať rokovací poriadok z roku 2011.    

P. Beneš odpovedal, že podľa rokovacieho poriadku musia byť všetky prerokovávane 

prílohy k zápisnici aj na webe. 

P. Beneš sa informoval ako to dopadlo s projektom na verejné priestranstvo. 

Starostka odpovedala, že projekt nebol podaný, pretože sa nestihol vypracovať rozpočet.  
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K bodu  9. Návrh na uznesenie 

Poslankyňa p. Balajková predniesla návrh na uznesenie.  

Starostka obce vyzvala poslancov hlasovať za návrh uznesenia. 

 

Hlasovanie poslancov: 

 

ZA: všetci prítomní poslanci OZ 

PROTI: 0 

ZDRŽAL SA: 0 

 

Poslanci jednohlasne schválili predložený návrh na uznesenie.  

 

K bodu  10. Ukončenie 

Starostka obce MVDr. Martonková poďakovala všetkým prítomným za účasť a zasadnutie 

o 17,52 hod. ukončila. 

 

 

 

 

 

......................................................        .................................................... 

MVDr. Jana Martonková     Ing. Monika Laciková 

           starostka obce             zapisovateľka 

 

 

Overovatelia:  

 

 

 

............................................                     ....................................................                                           

        Marián Beneš                       Eva Kováčiková 
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Uznesenie 

zo  6. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Horné Obdokovce,  konaného dňa  04. 12. 2015 

 

 

A.      B e r i e   n a    v e d o m i e : 

 

1. Správu hlavného kontrolóra o kontrole plnenia uznesení z 5. verejného rokovania OZ   

2. Návrh rozpočtu obce s výhľadom na rok 2017-2018 

3. Informácia o ukončení funkčného obdobia hlavného kontrolóra do februára 2016 

4. Informácia KOVP o podaní na MVDr. Pípaša a žiadosť o sprístupnenie cesty 

 

B.  S ch v a ľ u j e : 

 

1. Program 6. zasadnutia OZ  

2. Overovateľov zápisnice – p. Beneša a p.  Kováčikovú 

3. Členov návrhovej komisie – p. Balajkovú, p. Macháčovú a p. Grznárika  

4. Dotáciu pre DHZ v sume 2.000,- eur.  

5. Dotáciu pre OTJ v sume 15.000,- eur 

6. Dotáciu pre Senior v sume 10.000,- eur 

7. Príspevok pre príspevkovú organizáciu ROZVOJ a knižnicu v sume 900,- eur.  

8. Návrh dodatku č. 2 k prílohe č. 1 VZN č. 38/2012 

9. Zapracovanie sumy 2.000,- do rozpočtu obce na rok 2016 do položky kultúra 

10. Rozpočet so zapracovanými zmenami na rok 2016 

11. Smernicu verejného obstarávania č. 1/2016 

12. Plán práce hlavného kontrolóra obce na rok 2016 

13. Dofinancovanie na mzdy a odvody v sume 3.500,- eur za mesiac december ako účelové 

prostriedky pre originálne kompetencie  

14. Mimoriadne odmeny v sume 126,- eur/osobu na mzdy a odvody pre zamestnancov MŠ, 

ŠKD, ŠJ 

15. Prerozdelenie finančných prostriedkov v rámci originálnych kompetencií do právomoci 

riaditeľky školy 

16. Prenájom školského bytu v zmysle návrhu SEK 

17. Zrušenie uznesenia č. B 6 z 29. 09. 2015 

18. Predĺženie nájmu p. Mokrej do 31. 12. 2016 za podmienok určených v zmluve 

19. Poukazy pre dôchodcov nad 62 rokov v hodnote 6,- eur  

 

 

C. U k l a d á : 

 

1. Poslancom OZ a predsedom komisií vypracovať plán práce na rok 2016 

 

 

 

 

 

 

MVDr. Jana Martonková  

                  starostka obce  

 

 

Zapísala: Ing. Monika Laciková 


